
  

 

 

Вх. № 257/02.07.2021 г. 

ПРОТОКОЛ  

 

№ 4/ 30.06.2021 г. 

 

за проведено заседание на обществения съвет към детска градина „Еделвайс “ 

 

 

 Днес, 30.06.2021 г., в 17.00 часа, в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от Закона за 

предучилищното и училищното образование, се проведе заседание на обществения 

съвет към детска градина „Еделвайс “. 

 На събранието присъстваха 4 членове на обществения съвет, представител на 

Съвета на настоятелите при ДГ „Еделвайс“, директорът на детската градина  

Мариана Атанасова, зам- директорът  Соня Златанова, гл. счетоводител Нели 

Цинцова. 

Всички присъстващи на заседанието членове на обществения съвет са 

регистрирани в присъствения списък, който е неразделна част от настоящия 

протокол. Председателят на обществения съвет обяви, че заседанието има 

необходимия кворум и може да се проведе и да взема решения. 

 Заседанието протече по предварително обявения от председателя на 

обществения съвет дневен ред, както следва: 

 

Заседанието  се проведе при следния дневен ред: 

1.  Запознане с отчета на изпълнението на бюджета на ДГ „Еделвайс“ за 2-то 

тримесечие на 2021 г. 

2. Запознаване с отчета за изпълнение на плана за действие и финансиране за 

изпълнение на Стратегията за развитие на детската градина за учебната 2020-

2021 г. 

3. Запознаване с докладна записка на директора на детската градина за превенция 

и противодействие на корупция, измами, нередности, злоупотреби и грешки и 

др. за установяване и предотвратяване на риска от настъпване на конфликт на 

интереси в ДГ „Еделвайс“. 

4. Запознаване с проектно предложение на ДГ „Еделвайс“ по НП „Успяваме 

заедно“, Модул 2 „Иновативна детска градина“. 

5. Запознаване с проектно предложение на ДГ „Еделвайс“ за кандидатстване  по 

Схема за предоставяне на финансова помощ чрез Общински фонд за подкрепа 

на местни инициативи – „Нашата детска градина“. 

6. Определяне вида на предлаганата закуска в детската градина. 

 

        По т. 1 от дневния ред, г-жа Цинцова гл.счетоводител на детската градина 

запозна членовете на Обществения съвет с отчета на изпълнението на бюджета за 

2-то тримесечие на 2021 г. 

    След проведеното гласуване за изпълнението на бюджета за 2-то тримесечие на 

2021 г., се получиха следните резултати: 

 

Брой гласове „за“ - 4  

Брой гласове „против“ - 0  

Брой гласове „въздържал се“ - 0  

  

 



  

 

 

 

          По т. 2 от дневния ред,  директорът на детската градина г-жа Атанасова 

запозна ОС с отчета за изпълнение на плана за действие и финансиране за 

изпълнение на Стратегията за развитие на детската градина за учебната 2020-2021 г. 

Г –жа Григорова изрази мнение, че е необходимо да продължи сътрудничеството 

между родителите и персонала на детската градина  и с общи усилия  да се 

утвърждава нейния имидж като институция , която предлага качествено 

образование. 

 

    По тази точка не постъпиха други изказвания. 

 

      След проведеното гласуване за изпълнение на плана за действие и финансиране 

за изпълнение на Стратегията за развитие на детската градина за учебната 2020-2021 

г.  се получиха следните резултати: 

 

Брой гласове „за“ - 4  

Брой гласове „против“ - 0  

Брой гласове „въздържал се“ - 0  

  

      По т. 3 от дневния ред,  директорът на детската градина г-жа Атанасова запозна 

присъстващите с докладната записка за превенция и противодействие на корупция, 

измами, нередности, злоупотреби и грешки и др. за установяване и предотвратяване 

на риска от настъпване на конфликт на интереси в ДГ „Еделвайс. 

 

    По тази точка не постъпиха  изказвания. 

 

   След проведеното гласуване във връзка  с докладната записка на директора на 

детската градина за превенция и противодействие на корупция, измами, нередности, 

злоупотреби и грешки и др. за установяване и предотвратяване на риска от 

настъпване на конфликт на интереси в ДГ „Еделвайс“, се получиха следните 

резултати: 

 

Брой гласове „за“ – 4 

Брой гласове „против“ - 0  

Брой гласове „въздържал се“- 0 

 

 

 

По т. 4 от дневния ред,  директорът на детската градина г-жа Атанасова запозна ОС 

с проектно предложение на ДГ „Еделвайс“ по НП „Успяваме заедно“, Модул 2 

„Иновативна детска градина“. Желанието  на екипа на детската градина  е да се 

изгради зона за отглеждане на растения, в която децата да могат да се научат сами да 

засаждат  билки и цветя.Децата се нуждаят от интензивен двигателен режим. За 

подобряване на спортната среда в детската градина трябва да има  фитнес уреди, 

баскетболни кошове, топки, въжета за скачане и др.  Г-жа Сияна Стоянова– 

представител на Съвета на настоятелите при ДГ „Еделвайс“, изказа мнение, че  по 

този начин децата ще бъдат  емоционално ангажирани и още от ранна възраст ще се 

изгражда любов към природата и здравословния начин на живот. 

 

По тази точка не постъпиха други изказвания. 



  

 

 

 След проведеното гласуване за проектно предложение  по Модул 2 „Иновативна 

детска градина“ се получиха следните резултати: 

Брой гласове „за“ - 4 

Брой гласове „против“ - 0  

Брой гласове „въздържал се“ - 0  

    По т. 5 от дневния ред,  директорът запозна ОС с проектно предложение на ДГ 

„Еделвайс“ за кандидатстване  по Схема за предоставяне на финансова помощ чрез 

Общински фонд за подкрепа на местни инициативи – „Нашата детска градина“.  

Проектното предложение е насочено  за базата  на ул. Спартак 21, където 

съществува проблем с покрива на детската градина . При  сегашното състояние на 

покрива съществуват течове, особено при лощи метеорологични условия.   Въпреки 

нашите усилия в санитарните помещения на група,,Катеричка“  се образува мухъл. 

С оглед на това е наложително да се направи ремонт, за да се осигури здравословна 

и безопасна среда за децата. 

По тази точка не постъпиха други изказвания. 

   След проведеното гласуване „Еделвайс“ за проектно предложение на„Нашата 

детска градина“ , се получиха следните резултати: 

 

Брой гласове „за“ - 4 

Брой гласове „против“ - 0  

Брой гласове „въздържал се“ - 0  

     По т. 6 от дневния ред,  директорът запозна ОС ,че предлаганата закуска в 

детската градина е основна и подкрепителна , в съответствие с менютата , които се 

изготвят от технолог по хранене.Г-жа Кечова изказа мнение , че родителите не 

възразяват децата да получават както основна така и подкрепителна закуска. 

След проведеното гласуване „Еделвайс“ за вида на закуската , се получиха следните 

резултати: 

Брой гласове „за“ - 4 

Брой гласове „против“ - 0  

Брой гласове „въздържал се“ - 0  

  На основание резултатите от проведените гласувания, общественият съвет взе 

следните решения: 

1.Одобрява отчета на изпълнението на бюджета на ДГ „Еделвайс“ за 2-то 

тримесечие на 2021 г. 

2.Одобрява отчета за изпълнение на плана за действие и финансиране за изпълнение 

на Стратегията за развитие на детската градина за учебната 2020-2021 г.; 

3.Одобрява  докладната записка на директора на детската градина за превенция и 

противодействие на корупция, измами, нередности, злоупотреби и грешки и др. за 

установяване и предотвратяване на риска от настъпване на конфликт на интереси в 

ДГ „Еделвайс“; 

4.Одобрява проектното предложение на ДГ „Еделвайс“ по НП „Успяваме заедно“, 

Модул 2 „Иновативна детска градина“; 

5.Одобрява проектното предложение на ДГ „Еделвайс“ за кандидатстване  по Схема 

за предоставяне на финансова помощ чрез Общински фонд за подкрепа на местни 

инициативи – „Нашата детска градина“; 

6.Одобрява вида на закуската  да бъде основна и подкрепителна, която е по 

схема,,Училищно мляко и училищен плод“ 

Документите по точките от дневния ред са: 

1.Отчет на изпълнението на бюджета на ДГ „Еделвайс“ за 2-то тримесечие на 2021 

г. 



  

 

 

2. Отчет за изпълнение на плана за действие и финансиране за изпълнение на 

Стратегията за развитие на детската градина за учебната 2020-2021 г. 

  3. Докладна записка на директора на детската градина за превенция и 

противодействие на корупция, измами, нередности, злоупотреби и грешки и др. за 

установяване и предотвратяване на риска от настъпване на конфликт на интереси в 

ДГ „Еделвайс“. 

 4. Проектно предложение на ДГ „Еделвайс“ по НП „Успяваме заедно“, Модул 2 

„Иновативна детска градина“. 

 5. Проектно предложение на ДГ „Еделвайс“ за кандидатстване  по Схема за 

предоставяне на финансова помощ чрез Общински фонд за подкрепа на местни 

инициативи – „Нашата детска градина“. 

 

 

 

 

 

    След изчерпване на дневния ред, заседанието на обществения съвет към детска 

градина „Еделвайс “ беше закрито. 

 

 

  

Протоколист: 
Соня Венцеславова Златанова 

 

Председател на ОС: 

Станислав Асенов Станоев 

  

  

 

 

  


